

Title (en)
Dispenser, especially for cigarette packets

Title (de)
Packungsträger, insbesondere für Zigarettenpackungen

Title (fr)
Distributeur, en particulier pour des paquets de cigarettes

Publication
EP 0695528 A2 19960207 (DE)

Application
EP 95250173 A 19950713

Priority
DE 9413144 U 19940801

Abstract (en)

The support, esp. for cigarette packets, has a main frame (1) accommodating several supporting units (2, 3) one behind the other. Each of these contains several shafts (34) alongside each other, and in which the packets (40) are stacked one above the other. The units (3) behind the front one (2) each slide between a working position and a filling one below it. In the first position, the lowermost packet (41) is extracted from the front. In the second and filling position, the shafts are loaded with packets (40) from the front. The front unit (2) can also slide in the frame between the working position and the filling one below it. In the working position its top part is covered at the front by a baffle on the frame.

Abstract (de)

Ein Packungsträger, insbesondere für Cigarettenpackungen, weist ein Grundgestell (1) und mehrere hintereinander angeordnete Trägerelemente (2, 3) auf, die jeweils mehrere nebeneinanderliegende Schächte (34) haben, in denen übereinander geschichtete Packungen (40) lagerbar sind. Zumindest die Trägerelemente (3) hinter dem vordersten Trägerelement (2) in dem Grundgestell (1) sind jeweils zwischen einer Gebrauchsposition und einer darunter liegenden Befüllungsposition verschiebbar gelagert. In der Gebrauchsposition eines Trägerelements (2, 3) ist aus jedem Schacht (34) die unterste Packung (41) nach vorne entnehmbar, während in der Befüllungsposition eines Trägerelements (2, 3) die Schächte (34) dieses Trägerelements (2, 3) von vorne mit Packungen (40) befüllbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7
A47F 1/08

IPC 8 full level
A47F 1/08 (2006.01); **A47F 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 1/08 (2013.01); **A47F 5/0081** (2013.01)

Cited by
EP1114600A3; EP2338383A1; WO2011076404A1; TWI497452B

Designated contracting state (EPC)
AT DE ES GB GR LU NL

DOCDB simple family (publication)
DE 9413144 U1 19941013; CZ 196695 A3 19960214; EP 0695528 A2 19960207; EP 0695528 A3 19980114; PL 309822 A1 19960205;
SK 95795 A3 19960508

DOCDB simple family (application)
DE 9413144 U 19940801; CZ 196695 A 19950731; EP 95250173 A 19950713; PL 30982295 A 19950728; SK 95795 A 19950728